
2006. április 6. 9 Szarvas és Vidéke

„Egy embert sosem a szándékai, szavai
minõsítenek, hanem a cselekedetei.”

Kedves szarvasi Barátaim!
Immáron nyolc éve dolgozom együtt egy kitûnõ emberrel a Ma-

gyar Országgyûlésben, aki az Önök akaratából lett már kétszer a kör-
zet országgyûlési képviselõje. Most harmadszor is az Önök figyelmé-
be ajánlom!

Hogy miért? Mert kevés ember van, aki olyan állhatatos szorga-
lommal és tenni akarással szolgálta a várost, a körzetet, mint Domo-
kos László. A kistérség, a környezõ települések nagyon sokat köszön-
hetnek neki. Ezért kérem Önöket, hogy  2006. április 9-én támogas-
sák szavazatukkal azt az embert, aki már rászolgált erre a bizalomra!
Támogassák kérem Domokos Lászlót!

És ha már a szavazófülkében vannak, kérem szavazzanak a FI-
DESZ – Magyar Polgári Szövetség – KDNP megyei listájára is,
melyen engem is megtalálnak. Kérem, támogassák a polgári szövet-
séget!

Köszönettel:            Babák Mihály, Szarvas város polgármestere

Igéretek
Egy polgrámester gondolatai a

2002-2006-os évekrõl
Teljesítésre volt 4 évük az MSZP-SZDSZ koalíciónak. Két kor-
mány is volt, de az ígéretek füstbe mentek! Miért?
Kormánypárti Földesi, Kovács Urak, Önök mit segítettek, mit
intéztek nekünk? – csak a cirkuszokat?
Munkahelyek?  Nõtt a munkanélküliség! 175 %-ra a szarvasi
kistérségben.
M 44-es Békéscsabától Kecskemétig. Medgyesi megígérte 2006-
ra. Nem történt semmi! Egy kilométer sem épült!
Több pénzt az embereknek, több pénzt az önkormányzatoknak!
Hol az a pénz? Elapadt az a pénzforrás, kiszárították?
Adócsökkentés!?  38 emelés, 8 új adó, 2 csökkentés!
Szociális bérlakás, otthonteremtés: - 80 %.
Állami közoktatás: normatíva csökkentés!
Államadósság: 1.300.000.-Ft/fõ, unokáink is fizetni fogják!
Mi van még eladó? …föld, víz, levegõ?
Hol a pénz? Hol az a sok pénz?
Igaz most is -  „LOP STOP”!!!
Tényleg elég a hazugságokból, változásra van szükség!

Babák Mihály, polgármester

Olvasói levél
Tisztelt Domokos László

országgyûlési képviselõ úr!
Tisztelt Babák Mihály polgármester úr!

Kedvezõ tapasztalataim és
sok ismerõsöm hasonló vélemé-
nye alapján is gondolom, hogy
a város lakossága hálás Önök-
nek a Városi Fürdõ felújítása
terén kifejtett munkásságukért.
Az idõsebb korosztály – köztük
én is – különösképpen a gyógy-
fürdõ részleg szolgáltatásaiért
mondhatunk köszönetet. Mint
Hévízre járó ember, tapasztala-
taim alapján állítom, hogy nem
kell városunknak szégyenkez-
nie. A kezelési lehetõségek már-
is megközelítik az ottanit. Per-
sze az adottságok mások, hiszen
a tó nem „importálható”, de az
iszap a hévízi tóból származik.
A kezelõ személyzet munkáját,
kedvességét is köszönet illeti,
valóban a betegekért vannak.

Tudom, hogy a fejlesztés, fel-
újítás a Széchenyi Terv támoga-
tásával – talán már a huszonne-

gyedik órában – valósult meg.
Csodálkozom is, hogy Földesi
Zoltán úr, képviselõ jelöltként
milyen büszkén említi kampány-
kiadványában, mint pártja terve-
inek valóra váltását. Ez nem he-
lyes megnyilvánulás.

A magam részérõl a Fidesz –
és egyáltalán nem az MSZP – or-
szágos és helyi képviselõinek
fejezem ki elismerésemet és kö-
szönetemet! Szarvas város la-
kosságát pedig arra buzdítom,
hogy aki reumatikus betegsé-
gektõl szenved, ne tétovázzon,
menjen a gyógyfürdõbe, vegye
igénybe a kezeléseket! Megéri!
Aki nekem nem hiszi, kérem ol-
vassa el Márai Sándor Füves
könyvének 112. példázatát „A
fürdõzésrõl”.

Zvada Mihályné,
a Takarékszövetkezet

nyugalmazott elnök-ügyvezetõje

Nézzük a pozitívumokat
A választási kampány utolsó két hetében Domokos László, a Fi-

desz országgyûlési képviselõ jelöltje a választókörzet településein
gazdasági konzultációra invitálta az érdeklõdõket. Szarvason a múlt
héten csütörtökön az Árpád-szállóban szólt arról a momentumról,
miszerint itt az ideje mérleget készíteni, megnézni, hol tartunk, s meg-
fogalmazni teveinket, céljainkat. Domokos László szerint a Körös
Fejlesztési Terv alkalmas arra, hogy az itt élõk pozitívan tekintsenek
a jövõbe, kezükbe vegyék sorsuk további alakítását, bármilyen kor-
mány alakuljon is. Természetesen Domokos László azért kampányol,
hogy a Fidesz alakíthasson kormányt, de azt határozottan leszögezte,
hogy a Körös Fejlesztési Terv, mint átfogó, értékalapú, a munkahely-
teremtést szem elõtt tartó elképzelés, mindenképpen érdemes a kö-
vetkezõ kormány figyelmére. Elmondta, hogy a kezdeményezést ele-
inte megyei egyetértés övezte, de késõbb a megyei kormánypártiak
kihátráltak mögüle, így lett a Fidesz által felkarolt, civilekkel, vállal-
kozókkal, önkormányzatokkal egyeztetett, valamennyi megyei tele-
pülés érdekeit és fejlesztési terveit magában foglaló koncepció. A
Körös Fejlesztési Terv – hallottuk Domokos Lászlótól – hamarosan
elnyeri a kormány elé terjesztendõ végleges formáját, s azt követõen
minden lehetséges eszközzel azon kell munkálkodni, hogy az uniós
elvárásokhoz is maximálisan igazodó elképzelés minél több eleme
megvalósulhasson.


